
Interpelacje i wnioski radnych 

zgłoszone na XXV sesji Rady Miejskiej w Jaworzynie Śląskiej 

w dniu 24.02.2017 r. 

 

 
Radna Elżbieta Milańczyk: 

8. Proszę o zwrócenie się do Służby Drogowej Powiatu Świdnickiego o prowizoryczną, 

jak co wiosnę,  naprawę drogi przez Pasieczną – dziury po zimie są straszne (głębokie). 

 

Przewodniczący Rady Artur Nazimek: 

9. Proszę o usunięcie znaku przy ul. Kościuszki, przy dawnej siedzibie Pogotowia – znak 

wskazujący na miejsca parkingowe (koperty) dla 3 samochodów Pogotowia. Ponadto 

proszę o w miarę szybkie odnowienie oznakowania poziomego dot. parkowania na tej 

ulicy, które jest już mocno pościerane. 

10. Proszę o informację na temat wydatków na zakup alkoholu na terenie gminy Jaworzyna 

Śl. za rok 2016. 

 

Radny Ireneusz Besser: 

11. Zwracam się o informację na piśmie odnośnie wydatków związanych z utrzymaniem 

stadionu miejskiego w Jaworzynie Śl. przy ul. Sportowej przez Samorządowy Ośrodek 

Kultury i Biblioteki Publicznej w 2016 r., w rozbiciu na: prąd, gaz, ogrzewanie, woda i 

nieczystości płynne, utrzymanie płyty stadionu, sprzątanie oraz pracownik lub 

pracownicy. Dodatkowo proszę o podanie takich samych danych o obiektach na terenie 

gminy – Piotrowice, Bolesławice i Witków. 

12. Wniosek – Proszę o podanie terminu ogłowienia drzew w ciągu ulic Westerplatte i 

Ogrodowa, chodzi o drzewa, takie jak lipy i topole. 

 

Radny Jan Dochniak: 

13. Zwrócili się do mnie mieszkańcy, którzy zostali zaproszeni na salę na stadionie na 

„Dzień Dziadka”. Na zewnątrz budynku chodniki były oblodzone i kilka osób się 

wywróciło. W czyjej gestii leży dbanie o te chodniki i kto zaniedbał  to, że sproszono 

ludzi, a nie zadbano o bezpieczeństwo pieszych? 

14. W imieniu mieszkańców ul. Ogrodowej w Jaworzynie Śl. pytam, kiedy ta ulica zostanie 

naprawiona? Wiem, że wymaga ona gruntownej przebudowy, ale obecnie jest problem 

z poruszaniem się po tej ulicy nie tylko pojazdem, ale również pieszo. Ulica jest bardzo 

zdewastowana, szczególnie odcinek od ul. Sportowej do pętli.  

Radny Wiesław Dybeł: 

15. Chodzi o pracę urzędników. W zeszłym roku wyrabiałem dowód osobisty i podawałem 

nr telefonu oraz e-mail. Miałem zgłosić się po odbiór za dwa tygodnie. Dowód był już 

do odbioru po 5-6 dniach, ale nikt mnie nie powiadomił. Niedawno też wyrabiałem 

nowy dowód rejestracyjny i zostałem powiadomiony o możliwości wcześniejszego 

odbioru poprzez e-mail. Czy możliwe jest takie powiadamianie, że dokument jest do 

odbioru? 

[ 

Radny Dariusz Kunysz: 

16. Właściciele i osoby wynajmujące garaże na ul. Ceglanej od tyłu ZPS „Karolina” proszą 

(przypominają się po raz kolejny) o zrobienie drogi dojazdowej do tych garaży, koło 

kortu oraz placu, poprzez który przejeżdżają do garaży. 



17. Chodzi o parking na ul. Ceglanej po lewej stronie – mieszkańcy nie mają gdzie 

parkować, ponieważ parkują tam pracownicy ZPS „Karolina” pracujący na pierwszą i 

drugą zmianę. Ponadto parkują tam również autobusy firmy przewozowej Pana 

Księżnika, które zajmują kilka miejsc parkingowych.  

18. Sprawa dot. ul. Ceglanej – terenu z tyłu za ZPS „Karolina”, w kierunku ogródków 

działkowych, gdzie były tory. Temat wielokrotnie w zeszłym roku ponawiałem. Chodzi 

o zaprowadzenie porządku na tym terenie – jest on bardzo zaśmiecony i nikt o to nie 

dba. Wobec tego, że ZPS „Karolina” jest właścicielem tego terenu, bardzo proszę, żeby 

tam zadbano o porządek. 

 

Radna Ewa Pilecka: 

19. W imieniu mieszkańców ul. Cukrowniczej w Pastuchowie - ostatnie bloki przy torach 

w kierunku do Czech, proszę o zgłoszenie do elektrowni, że nie pali się ostatnia lampa. 

Słup tam jest, brakuje prawdopodobnie tylko lampy. 


